



Starycide® SC 480

RACUN SERANGGA PEKATAN AMPAIAN (SC)
UNTUK KAWALAN MAKHLUK PEROSAK (PCO) SAHAJA



LIPAS LARVA LALAT NYAMUK

Perawis Aktif: triflumuron.....39.3% w/w
Perawis Lengai:.....60.7% w/w

UNTUK DIKENDALIKAN OLEH PENGENDALI BERLESEN SAHAJA
No. Pendaftaran: LRMP. R/4472

Kandungan Bersih: 5 liter (20 x 250 ml)

Tarikh Mengilang:

Tarikh Luput:

Batch No.:

Didaftarkan oleh:

Bayer Co. (Malaysia) Sdn Bhd (196701000620 (7563-M))

25-03 & 25-04, Level 25, IMAZIUM No. 8, Jalan SS21/37,

Damansara Uptown 47400 Petaling Jaya, Selangor, Malaysia.

Tel.: 03-7801 3088

Jika berlaku KERACUNAN, sila hubungi TALIAN KECEMASAN:

BACA LABEL SEBELUM GUNA



JAUHKAN DARIPADA
MAKANAN DAN KANAK-KANAK

KELAS IV

KEEP AWAY FROM
FOODSTUFF AND CHILDREN

Starycide® SC 480 ialah sejenis racun serangga yang mengandungi perawis aktif daripada kumpulan 'benzoylureas' yang bertindak secara menghalang pembentukan kitin dalam kutikel larva.

ATURAN PENGGUNAAN: Penggunaan tidak mengikut label adalah satu kesalahan di bawah Akta Racun Makhluk Perosak 1974.

KAWASAN	SERANGGA PEROSAK	KADAR RACUN	KAEDAH PENGGUNAAN
Kawasan Kediaman, Pejabat, Hotel dan Restoran	Lipas (<i>Blattella germanica</i> , <i>Periplaneta americana</i>)	10 ml / 10 liter air	Disyork menggunakan alat penyembur gelas bernozel kpg. Sembur dengan kadar 100 ml isi padu semburan/meter persegi di tempat kapas bersembunyi.
	Pijal (<i>Ctenocephalides felis</i>)	10 ml / 10 liter air	Disyork menggunakan alat penyembur gelas bernozel kpg. Sembur dengan kadar 50-100 ml isi padu semburan/meter persegi pada permukaan permadani, tempat haiwan kesayangan tidur dan rehat serta kawasan di bawah dan di tepi alat-alat nadah.

KAWASAN	SERANGGA/ PEROSAK	KADAR RACUN	PENYEMBUR GALAS	PAM SEMBURAN BERMOTOR	ULV
Kawasan Kediaman, Pejabat, Hotel dan Restoran	Nyamuk (<i>Aedes aegypti</i> , <i>Aedes albopictus</i>)	70 ml / Ha	3.5 ml / 10 liter air (isi padu semburan 200 liter / Ha)	35 ml / 10 liter air (isi padu semburan 20 liter / Ha)	70 ml / 5 liter air / Ha
	Nyamuk (<i>Anopheles minimus</i> , <i>Anopheles dirus</i> , <i>Culex tritaeniorhynchus</i>)	250 ml / Ha	12.5 ml / 10 liter air (isi padu semburan 200 liter / Ha)	125 ml / 10 liter air (isi padu semburan 20 liter / Ha)	250 ml / 5 liter air / Ha

Selepas rawatan, bilik hendaklah berada dalam peredaran udara yang baik.

Panduan Membancuh: Disyork menggunakan mesin ULV, pam semburan bermotor dan alat penyembur gelas. Isikan tangki setengah penuh dengan air, campurkan Starycide® SC 480 secukupnya mengikut syor yang ditetapkan dalam jadual sukatan dan bancuh. Seterusnya, tambah baki air yang diperlukan. Jangan guna pada kadar yang lebih tinggi daripada yang disyorkan. Jangan simpan baki bancuhan Starycide® SC 480 di dalam tangki alat penyembur.

MY80240252F

勿貯藏在靠近食品或
兒童所接觸的地方

KELAS IV

KAWASAN	SERANGGA/ PEROSAK	KADAR RACUN 10 LITER AIR	SEMBUR DENGAN PENYEMBUR GALAS	CARA PENYEMBURAN
Reban Ayam	Larva Lalat (<i>Musca domestica</i>)	10 ml	10 liter untuk 10 meter persegi	Sembur ke atas najis ayam baru yang basah dan penuh dengan larva lalat.
		4 ml	10 liter untuk 1000 liter najis ayam	Semburan ke atas kolam najis.
		2 ml	10 liter untuk 1000 liter najis ayam	Sembur ke atas najis selepas populasi lalat berkurangan.

Panduan Menyembur: Lakukan semburan apabila penyakit bawaan vektor telah dilaporkan. Untuk kawasan yang baik, sembur secara menyeluruh ke atas kawasan infestasi mengikut kadar yang disyorkan. Gunakan racun serangga yang berkesan pada serangga dewasa bersama Starycide® SC 480 untuk pengawalan yang baik. Starycide® SC 480 disyorkan dengan aplikasi semburan sisa ke atas medium organik (najis) yang mengandungi kandungan protein yang tinggi untuk pertumbuhan larva lalat. Semasa penyemburan sisa, ayam / haiwan ternakan dan ruang semburan tidak perlu dikeluarkan daripada ruang semburan kerana Starycide® SC 480 tidak disyorkan sebagai racun serangga ruangan.

AWAS: a) Bahaya Kepada Manusia: Berbahaya jika tertelan. Elakkan daripada terhidu wap dan kabut semburan. Elakkan daripada terkena kulit atau mata. Ketika mengendalikan produk ini, JANGAN makan, minum atau merokok. Selepas mengendalikan produk ini, pastikan tutup bekas racun dengan rapat dan simpan di tempat berkuliti yang mempunyai peredaran udara yang baik, kering dan dingin. Cuci alat penyembur/pengangkutan sebersih-bersihnya selepas menggunakannya. Pastikan mandi sebersih-bersihnya menggunakan sabun dan air yang banyak.

Pakaian dan Alat Pelindungan: Ketika mengendalikan produk ini, pastikan pakai pakaian pelindung diri (PPE) berpakaian termasuk sarung tangan, gogal, kasut getah, penutup muka dan alat pemefasan mengikut kesesuaian (Rujuk Risalah Data Keselamatan).
b) Bahaya Pada Alam Sekitar: Produk ini adalah berbahaya pada organisma akuatik dan lalat. JANGAN emarkan kolam, sungai atau saliran air.

TANDA KERACUNAN:

Tanda Awal: Mual, muntah, kerengsaan kulit (kemerahan, gatal), sakit kepala, mengantuk, pusing, batuk, tercekik, riasat laju, takikardia (berdebar-debar), cirit-birit, sukar bernafas.

Tanda Tertangguh: Sawan, koma.

RAWATAN KECEMASAN: Jika terkena pakaian, tanggalkan kesemua pakaian, mandi dengan segera dan ganti pakaian yang bersih. Jika terkena pada kulit, bersihkan dengan sabun dan air yang banyak. Jika terkena pada mata, tanggalkan kanta lekap (jika ada) alirkan air yang banyak pada bahagian mata sekurang-kurangnya 15 min. Jika tertelan, JANGAN muntahkan untuk muntah dan JANGAN beri apa-apa melalui mulut. Jika terhidu, pindahkan mangsa ke kawasan pengudaraan yang bersih. Bawa mangsa ke Pusat Perubatan/ Klinik/Hospital yang terdekat dengan segera. Dnasihatkan bawa bersama label atau bekas racun perosak.

BILAS BEKAS KOSONG TIGA (3) KALI SEBELUM MELUPSKANNYA. JANGAN GUNAKAN BEKAS RACUN UNTUK MENYIMPAN MAKANAN.

உணவுகள் மற்றும் குழந்தைகளுக்கு
அருகில் வைக்காதீர்